

---

1st Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
32 Elizabeth II, 1983

---

---

1<sup>ère</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
32 Elizabeth II, 1983

---

**7**

**BILL**

**AN ACT TO AMEND THE  
MARITIME FORESTRY COMPLEX  
CORPORATION ACT**

**PROJET DE LOI**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LA SOCIÉTÉ DU COMPLEXE SYLVICOLE  
DES MARITIMES**

---

**HON. GERALD S. MERRITHEW**

---

---

**L'HON. GERALD S. MERRITHEW**

---

## **EXPLANATORY NOTE**

### **Section 1**

The existing paragraph provides that the Chairman of the Maritime Forest Ranger School is to be a director of the Maritime Forestry Complex Corporation.

## **NOTE EXPLICATIVE**

### **Article 1**

L'alinéa actuel prévoit que le président de l'École des gardes forestiers des Maritimes doit être un administrateur de la Société du complexe sylvicole des Maritimes.

**An Act to Amend the  
Maritime Forestry Complex Corporation Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Paragraph 5(2)(d) of the Maritime Forestry Complex Corporation Act, chapter M-1.2 of the Acts of New Brunswick, 1980, is repealed and the following substituted therefor:*

(d) the Chief Executive Officer of the Maritime Forest Ranger School,

**Loi modifiant la Loi sur la Société  
du complexe sylvicole des Maritimes**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *L'alinéa 5(2)d) de la Loi sur la Société du complexe sylvicole des Maritimes, chapitre M-1.2 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1980, est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

d) le premier dirigeant de l'École des gardes-forestiers des Maritimes,